
Hej, 
 jag heter Sofia Norgren & är 17 år. Jag går på Strömma 
naturbrukscentrum där jag läser hästskötarlinjen. Mina 
tidigare erfarenheter utav hästar är lite från när jag gick i 
ridskola när jag va liten & sen har det tyvärr vart ett stort 
glapp där tills hösten 2018. Men då & då har jag vart med 
kompisar i deras stall så mitt intresse för hästar har alltid 
funnits där. Tyvärr har jag inte en egen häst men jag hoppas 
att jag kommer kunna skaffa det i framtiden. Genom min 
hästlärare på Strömma kom jag i kontakt med SHs 
ungdomsråd under ett lärorikt studiebesök & föreläsningar & 
bestämde mig för att gå med. Genom att va med i SHs 
ungdomsråd vill jag kunna göra skillnad & vara med & öka 
avelsintresset hos många unga vilket vi kan göra med många 
roliga aktiviteter & evenemang.  
 
 


